

REFERAT FRA STYREMØTE - ØSTRE HOL JFF

Tirsdag 16 april 2024, kl 18:00-19:00 – sted Høgehaug BBS

Til stede; Rebecca, Arild, Bruno, Åse og Sven, samt LPM på Høgehaug BBS.

Beslutningsdyktig: Ja

Referent; LPM

Faste poster;

1. Godkjenning av; innkalling / agenda / siste møtereferat / valg av referent
2. Inngående post
3. Utgående post
4. Info til/fra alle - nytt fra Utvalgene
5. Saker til behandling
6. Eventuelt / diverse

REFERAT

1. **Godkjenning av; innkalling / agenda / siste møtereferat / valg av referent.**
 - a. Godkjent – LPM valgt som referent
2. **Inngående post**
 - a. ØHJFF har mottatt 2 tilsagnsbrev, Skue Sparebank kr 35.000,- Sparebankstiftelsen Hallingdal kr 50.000,-.
 - b. Sandra bes følge opp tilsagnsbrevene hvor det opplyses om evt krav fra tilsagnsgiver.
3. **Utgående post**
 - a. En rekke tillatelser er søkt og mottatt aksept på ifm fiskeutvalget. Svein redegjorde for dette under møtet.
4. **Info til/fra all – nytt fra Utvalgene**
 - a. **Jaktutvalget:**
 - i. Jaktutvalget må sende ut informasjon om årets jakt inkl søknadsfrist satt til 15 mai 2024
 - ii. Jaktgrense skiltene er ferdige. Svein anbefalte bruk av 3 ruter for å skifte disse ut. Dato er fastsatt til 12-14 juli - LPM følger opp folk
 - iii. Det legges til følgende tekst «Det gis ingen refusjon av innbetalt jegeravgift til ØHJFF dersom jakten blir kansellert eller begrenset grunnet ØHJFF har kostnad uavhengig av jakt eller ikke».
 - b. **Fiskeutvalget:**
 - i. Noe utstyr skal kjøres ut i vinter og Svein koordinerer dette med Arild.
 - ii. Det er bestilt 140 stk settefisk men mulig ikke levers
 - iii. Fastsatte datoer for kultivering og holde av hyttene er;
 1. Tufte 3-6 juni
 2. Steinbua 15-23 juni
 3. Spennhytta 13-17 og 21-27 juli
 - c. **Hytteutvalget (epost7nov fra Eivind):**
 - i. Eivind var ikke tilstede
 - ii. Eivind har bestilt sittegrupper

- iii. Arild, Svein og Eivind koordinerer div transport av ved, fiskestolper ifm garn mm før det blir for sent på vinteren for scooter
- iv. Det er bestilt sittegruppe til Tuftehytta
- v. Eivind henter ny båt og toalett til spennhytta

d. Leirdueutvalget

- i. Dato for skyting og vaktliste er fastsatt. Hvis det ikke er folk kl 19:30 så kan standplassleder stenge banen og ikke vente til kl 21:00.
- ii. Priser for serier medlem og ikke medlem er lagt ut. Styret i ØHJFF besluttet å gi gratis serier til ungdom under 18 år (inntil videre – leirdueutvalget vurderer kostnaden løpende)

5. Saker under behandling / Annet

- a. Ekstra Ordinært Årsmøte (EOÅ)
 - i. Neste år bør man ha et oppfølgende styremøte rett etter Årsmøtet.
- b. Introjakt utgår da det ikke oppfyller sin hensikt som introjakt.
- c. Gratis medlemskap til konfirmanter ble diskutert og besluttet ikke gjennomføres da styret mente det fantes andre / bedre tiltak
- d. Det skal utarbeides et dokument om Foreningsdrift. LPM og Svein lager utkast som fremlegges for styret og deretter årsmøtet
- e. Styret ØHJFF skal ha en varamann – ansvar Arild
- f. Fiskekart – Svein redegjorde for en mulig elektronisk kartløsning som viser detaljer per vann som styret bad Svein innhente ca pris / estimat. Perfish har noe informasjon som vi laget for noen år siden som vi kan gjenbruke
- g. Taksering – LPM følger opp i samråd med Ingar om ØHJFF skal kjøpe et program eller kjøpe en tjenesten fremover og melder tilbake til styret som beslutter
- h. Hundegård (Sandra) – dette er et flott tiltak som også har noen utfordringer. Det ble vedtatt at det lages en instruks for bruk av hundegården mhp støy, kjøring på privat vei og parkering, stenging ved høy snø mv og at dette tas med naboene før montering.
- i. Nettside – alle utvalgsledere gjennomgår og ajourfører sine sider og endringer sendes Sandra i word og bilder som jpeg
- j. LPM ber Kjell om å utbetale kr 2.000 til Hol Fjelloppsyn.

- k. To Do listen for styret;
 - i. Ajourføres iht overnevnte og vedlegges